
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 27. marts 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 767 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 767:  

”Kan ministeren svare på, hvad begrundelsen er for, at man ikke kan modtage kemo-

behandling på flere hospitaler, så det er tættere på ens hjem, så man undgår unødig 

transporttid?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Sundhedsstyrelsen 

om bidrag. Det forventes, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt primo maj 2018. 
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